

The Clerk informed the House of the unavoidable absence of Madam Speaker, whereupon Mr. Lloyd Francis (Ottawa West), Chairman of Committees of the Whole House, took the Chair as Deputy Speaker, pursuant to the Statute in that case made and provided.

PRAYERS

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Transport of Bill C-155, An Act to facilitate the transportation, shipping and handling of western grain and to amend certain Acts in consequence thereof;

Mr. Pepin, seconded by Mr. Ouellet, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Transport.

And debate arising thereon;

Mr. Benjamin, seconded by Mr. Althouse, moved in amendment thereto,—That the motion be amended by deleting all the words after the word "That" and substituting the following therefor:

"Bill C-155, An Act to facilitate the transportation, shipping and handling of western grain and to amend certain Acts in consequence thereof, be not now read a second time but that it be read a second time this day six months hence."

And debate arising thereon;

A petition was presented by the honourable Member for Bow River (Mr. Taylor).

A petition was presented by the honourable Member for York—Peel (Mr. Stevens).

A petition was presented by the honourable Member for Comox—Powell River (Mr. Skelly).

A petition was presented by the honourable Member for Skeena (Mr. Fulton).

Debate was resumed on the motion of Mr. Pepin, seconded by Mr. Ouellet,—That Bill C-155, An Act to facilitate the transportation, shipping and handling of western grain and to amend certain Acts in consequence thereof, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Transport.

And on the motion of Mr. Benjamin, seconded by Mr. Althouse, in amendment thereto,—That the motion be amended by deleting all the words after the word "That" and substituting the following therefor:

"Bill C-155, An Act to facilitate the transportation, shipping and handling of western grain and to amend certain Acts in consequence thereof, be not now read a second time but that it be read a second time this day six months hence."

Le Greffier informe la Chambre de l'absence inévitable de Madame le Président. Après quoi, M. Lloyd Francis (Ottawa-Ouest), président des Comités pléniers, monte au Fauteuil à titre de vice-président, en conformité du statut qui régit le cas de cette nature.

PRIÈRE

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des transports du projet de loi C-155, Loi visant à faciliter le transport, l'expédition et la manutention du grain de l'Ouest et modifiant certaines lois en conséquence.

M. Pepin, appuyé par M. Ouellet, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des transports.

Il s'élève un débat;

M. Benjamin, appuyé par M. Althouse, propose l'amendement suivant,—Qu'on modifie la motion en retranchant tous les mots suivant le mot «Que» et en les remplaçant par ce qui suit:

«le projet de loi C-155, Loi visant à faciliter le transport, l'expédition et la manutention du grain de l'Ouest et modifiant certaines lois en conséquence, ne soit pas maintenant lu une deuxième fois mais qu'il soit lu une deuxième fois dans six mois à compter de ce jour.»

Il s'élève un débat;

L'honorable député de Bow River (M. Taylor) présente une pétition.

L'honorable député de York—Peel (M. Stevens) présente une pétition.

L'honorable député de Comox—Powell River (M. Skelly) présente une pétition.

L'honorable député de Skeena (M. Fulton) présente une pétition.

Le débat reprend sur la motion de M. Pepin, appuyé par M. Ouellet,—Que le projet de loi C-155, Loi visant à faciliter le transport, l'expédition et la manutention du grain de l'Ouest et modifiant certaines lois en conséquence, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des transports.

Et sur l'amendement de M. Benjamin, appuyé par M. Althouse,—Qu'on modifie la motion en retranchant tous les mots suivant le mot «Que» et en les remplaçant par ce qui suit:

«le projet de loi C-155, Loi visant à faciliter le transport, l'expédition et la manutention du grain de l'Ouest et modifiant certaines lois en conséquence, ne soit pas maintenant lu